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Lasten
2. Kaderopleidingen
De kaderopleidingen zijn duurder uitgevallen doordat de USAC een EHBBO-cursus heeft georganiseerd.
We hadden verwacht dat de helft van de cursus door de NKBV zou worden vergoed, maar we voldeden niet
aan de voorwaarde van de subsidie dat de cursus open moest zijn voor leden van andere SACs.

8. Utrecht-Freyr
De UF-commissie heeft tijdens het evenement een aantal boetes gereden door met de auto op plekken te
rijden waar dat niet is toegestaan. We hebben als bestuur besloten om een deel van de boetes te betalen om te
zorgen dat de kosten voor de deelnemers en commissieleden niet veel hoger zouden worden. Dit hebben we
gedaan om ervoor te zorgen dat zowel deelname aan de commissie als aan de race voor de volgende jaren niet
wordt ontmoedigd omdat het dit jaar te duur was.

61. Reservering lustrum USAC 100 jaar
We hebben besloten toch 950 euro te reserveren voor het lustrum, omdat we dat geld toch hadden. Ons
originele plan van stickers blijft staan voor 95 euro. We zouden graag zien dat de rest van het geld (€855)
wordt besteed aan een feest in een Belgisch kasteel, bijvoorbeeld in Chateau Freyr.

Baten
75. Materiaalverhuur
De incasso voor het materiaalverhuur van deze zomer ben ik niet aan toegekomen, dus dat zal in het
volgende boekjaar vallen.


